
RDŻ/01/04/2022              Gliwice, dnia 12.04.2022 r.

Protokół posiedzenia
Rady Dzielnicy Żerniki

kadencji 2019-2024
w dniu 12 kwietnia 2022 r., godz. 18.30

Przewodniczący  Rady  Dzielnicy  Kajetan  Gornig  otworzył  posiedzenie  Rady  Dzielnicy  Żerniki,  powitał
zebranych członków Rady Dzielnicy, stwierdził prawomocność obrad (obecnych było 9 członków Rady Dzielnicy)
i zaproponował przyjęcie następującego porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenie

2. Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działań od ostatniego posiedzenia Rady.

3. Sprawy nowe, pisma przychodzące. 

4. Dyskusja na temat planu pracy Rady i budżetu.

5. Informacja na temat GBO 2022.

6. Piknik w Ostropie i zebranie w Dzielnicy Obrońców Pokoju.

7. Biuletyn.

8. Zamknięcie zebrania.

Nie zgłoszono uwag do zaproponowanego porządku obrad.

Ad 1)  Przewodniczący otworzył zebranie.

Ad 2) Sprawozdanie Przewodniczącego Zarządu z działań od ostatniego posiedzenia Rady.

• Przewodniczący Zarządu przekazał odpowiedź z ZDM-u na prośbę o wybudowanie drogi rowerowej 
wzdłuż ul. Tarnogórskiej od Radiostacji do Centrum Przesiadkowego – droga taka wymaga projektu 
szczegółowego ze względu na infrastrukturę, jest oczywiście w planach, ale ze względu na Polski Ład 
i ograniczenie środków finansowych dla samorządów plany te nie mają żadnych ram czasowych.

• Przewodniczący Zarządu poinformował o otrzymaniu odpowiedzi  z ZDM-u w sprawie poprawy 
bezpieczeństwa na skrzyżowaniu ulic: Granicznej i Olszewskiego/Strzelniczej – podział działki będzie 
przeprowadzony jeszcze w kwietniu, o czym zostanie poinformowany właściciel, a następnie dalszą 
część prac będzie prowadził Wydział Gospodarki Nieruchomościami.

• Przewodniczący Zarządu poinformował o otrzymaniu odpowiedzi  od Z-cy Prezydenta Miasta Gliwice 
Pana Mariusza Śpiewoka ws. przedłużenia chodnika wzdłuż ul. Omańkowskiej – nie będzie zawężenia, 
a tym bardziej wahadłowej sygnalizacji świetlnej, w domyśle piesi niech sobie radzą sami wchodząc pod 
jadące samochody, miasto nie jest zainteresowane bezpieczeństwem mieszkańców dzielnicy.

Ad 3) Sprawy nowe, pisma przychodzące. 

• Przewodniczący Zarządu poinformował o otrzymaniu pisma wraz ze zdjęciami uszkodzonej nawierzchni 
na ul. Chałubińskiego, jednak ze względu, że są to uszkodzenia nie związane z budową ulicy łącznikowej 
z ul. Tarnogórską lecz zwykłe pęknięcia asfaltu wynikające z normalnej eksploatacji jezdni, nie można ich 
zakwalifikować jako wynikających z budowy wspomnianej ulicy.

• Przewodniczący Rady Dzielnicy poinformował o zaproszeniu na spotkanie przedstawicieli Rad Dzielnic 
planowane na 14 maja przy ul. Barlickiego, na którym będą prezentacje działań poszczególnych Rad.

• Poprosił o przygotowanie preliminarza propozycji Zarządu co do wydatków z bieżącego budżetu Rady.
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•  Przy tej okazji Przewodniczący Zarządu przypomniał o przygotowaniu materiałów do planowanego 
biuletynu naszej Rady dla mieszkańców Dzielnicy. 

Ad 4) Dyskusja na temat planu pracy Rady i budżetu.

Rada Dzielnicy otrzymała 12.750,15 zł w ramach całorocznego budżetu.

Wydane zostało : 
• 400,00 zł na teatrzyk dla dzieci
• 400,00 zł dla seniorów na podstawowe zakupy

Zaplanowano :
• 3.000,00 zł na biuletyny
• 4.982,00 zł na gimnastykę dla mieszkańców dzielnicy
•   500,00 zł na środki biurowe
•   500,00 na oświatę dla dzieci
• 5.000,00 zł dla seniorów na kulturę/oświatę (2.968,15 zł pozostaje z budżetu) 

Brakujące środki (2.031,85 zł) seniorzy otrzymają pod warunkiem, że Pan Tadeusz Lubański uzgodni 
współfinansowanie gimnastyki na 5 zł/miesiąc od uczestników.

Ad 5) Informacja na temat GBO 2022.

• Pan Tadeusz Lubański  złożył wniosek o dofinansowanie gimnastyki dla mieszkańców dzielnicy w roku,
• Pani Mariola Bucher złożyła wniosek o budowę placu sensorycznego „Aktywny plac”
• Pan Stanisław Franiel złożył wniosek o budowę wyniesionego przejścia dla pieszych na ul. Elsnera.

Ad 6) Piknik w Ostropie i zebranie w Dzielnicy Obrońców Pokoju.

Przewodniczący Rady Dzielnicy poinformował,  że festyn w Ostropie jest  zaplanowany na 11 czerwca,
natomiast  23  kwietnia  o  godz.  16:00 będzie  miało  miejsce  zebranie  organizacyjne w siedzibie  Rady Dzielnicy
Obrońców Pokoju przy ul. Wiązowej 10, na które został oddelegowany Pan Józef Hauschild, który jest także odpo -
wiedzialny za zorganizowanie drużyny piłkarskiej.

Ad 7) Biuletyn.

Przewodniczący Rady Dzielnicy przypomniał o przekazywaniu tekstów do Biuletynu Rady planowanego na
czerwiec br.

Ustalono termin kolejnego posiedzenia Rady Dzielnicy na 10 maja 2022 r. 

      Protokołowała: Przewodniczący Rady Dzielnicy:

     Renata Koszorz

      …...................      ….......................................

            (podpis)       (podpis)
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